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 الإفصاح عن قرار مجلس الإدارة

 

يسررإ ارةإش كررإلع ةاء للط اة ل.ع ع.ع.).) شرةاكررإلعري بلا يلبع س  داةة ارةإش ةاكررإلع       ي   

، وةادسررررر  دإي  برق ر  وقلرل  اةلإةإةل ةا    دسرررررل    عصررررر بوإ، وهيئرع ةادرردرلل ةادرلايرعسةدرل  لً  د   

، ولدل  .إه   2025  دلإة  18اةكرررإلع ةاد ءلرش ب لإي     اءلريعق  ةا دل) ةاادءيع ةاءدوديع ة ة دذل

بيسررع اةسررلع ةاوة ر د  ةحإبلح   2.00 داةة ةلإرةإش ، قلر  لإإ دل ية : ر وزيع  إبلح  لريع بوة.ع 

سةى ةادسررلهدي    2024 ريسرردبإ    31ةاد  ازش وقق ةالوةئع ةادلايع ةادر.لع اةسرر ع ةادلايع ةاد  ليع ق  

اةدللصرع وةلإيرة) ع.ع.).ع   ق  ةاكرإلع ةادرإاي  سةى .لئدع ةادسرلهدي  ةادسراةع ارر كرإلع دسرل 

 ر. 2026 ي ليإ 28  لدل ق

 

 

 

 

 

_________________________ 

 أحمد زاهر حمد العبري

 / مسؤول الإفصاح  رئيس الشؤون المالية
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Board of Directors resolution’s disclosure 

 

The management of the Phoenix Poth January SAOG (the “Company”) on behalf of the 

Board of Directors of the Company advises the Financial Services Authority, the Muscat 

Stock Exchange and the investors’ community that in accordance with the resolutions 

passed at the Ordinary General Meeting of the Company on the 18th March 2025 and as 

resolved by the Board of Directors: “To distribute cash dividend of Baizas 2.00 per share, 

out of the retained earnings as per the audited financial statements for the financial year 

ended 31st  December 2024 to the shareholders of the Company who are registered in 

the Company’s shareholders’ register with the Muscat Clearing & Depository Company 

SAOC as on 28th  January 2026.” 

 

 

 

_________________________ 

Ahmed AL Abri 

Chief Financial Officer / Disclosure Officer  
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